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Abstract (en)
A sleeve (2) for receiving a dispensing pump (24), to which sleeve a flexible bag (5) is fixed, is equipped with an elastic seal (3) which normally
closes off its inner end and which is suitable for being opened by the inner end (26) of the pump when the latter is brought into the working position
inside the sleeve. The bag may thus be emptied of its air and then filled with the product to be dispensed, and a conventional pump, fitted with a
lower prolongation (26) suitable for passing through the packing (12) of the seal (3), may be placed in the sleeve. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le manchon (2) de réception de la pompe distributrice (24), sur lequel se fixe une poche souple (5), est équipée d'un joint d'étanchéité élastique
(3) qui obture normalement son extrémité interne et qui est adapté pour être ouvert par l'extrémité interne (26) de la pompe lors de la mise de celle-
ci en position de travail dans le manchon. On peut ainsi vider la poche de son air puis la remplir du produit à distribuer, et mettre en place dans le
manchon une pompe classique munie d'un prolongement inférieur (26) adapté pour traverser le bourrelet (12) du joint (3). <IMAGE>
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